
Toezeggingenlijst cie OR 19 september 2018

Gedaan in Nummer Onderwerp Actie Stand van zaken Verantw. Ph Einddatum

cie. OR, 19 april 

2018

2018-

04/127

Actualisatie Grexen Ph zegt toe ervoor te zorgen dat er een raadsinformatieavond 

komt over grondexploitaties.

Op 25 september 2018 is de raadsinformatieavond over de grondexploitaties 

ingepland. 

Dellemijn 25-09-2018

cie. OR, 20 

december 2017 

cie. OR 17 mei 

2017

2017-

12/125 

2017-05/93

Zuiderloo, 

bedrijfsuitplaatsingen 

Hoogeweg 

Ph gaat na wat de stand van zaken is mbt 

bedrijfsverplaatsingen aan de Hoogeweg.                                                                                       

1. Ph is bereid het akoestisch rapport van het transportbedrijf 

te bestuderen. 2. Ph bekijkt het verhaal over de staatssteun 

mbt locatie Vennewatersweg. 3. Ph denkt na over het verzoek 

om een regelmatige terugkoppeling aan de commissie over dit 

dossier.   

Op dit moment wordt gewerkt aan een oplossing voor de 

bedrijfsverplaatsingen (zie memo van 2 maart jl.) De onderhandelingen met 

partijen zijn in een vergevorderd stadium. Het streven is er op gericht voor het 

einde van het jaar de overeenkomsten gereed te hebben. Zodra er definitieve 

overeenstemming is met alle partijen zal de portefeuillehouder hierover 

berichten. Mochten partijen er onverhoopt niet uitkomen zal dit ook worden 

gemeld. 

Dellemijn eind 2018

Raad, 6 november 

2017

2017-

11/121

Programmabegroting 2018 

Holle Kiezen

De ph zegt toe nog eens goed te kijken of het traject rond de 

invulling hoek Kennemerstraatweg-Stationsweg (Holle Kies) 

tot een goed einde kan worden gebracht.

Er is interesse getoond door een initiatiefnemer om op dit perceel iets te 

realiseren. Wat dat precies is, is nog niet helemaal duidelijk en is afhankelijk 

van de uitkomst van een onderzoek naar parkeerdruk in de nabije omgeving. 

De planning is dat dit onderzoek wordt uitgevoerd in oktober 2018.

Opdam

Raad, 6 november 

2017

2017-

11/119

Programmabegroting 2018 

Duurzaamheidsbeleid

Ph zegt toe dat voor de gemeenteraadsverkiezingen in maart 

2018 er een evaluatie zal plaatsvinden van het 

duurzaamheidsbeleid (jaarplannen) van de gemeente Heiloo. 

De ph zegt ook toe dat er een vergelijking zal worden gemaakt 

met de recente kabinetsplannen (inhoudelijk en qua kosten). 

De evaluatie is aangehouden i.v.m. het gewenst combineren met een 

regionaal opgezette monitoringrapportage m.b.t. energiebesparing, 

energieopwekking en CO2-uitstoot. Deze rapportage wordt eind mei verwacht 

zodat evaluatie in 3e kwartaal aan de raad kan worden gestuurd.

Opdam 3e kwartaal 2018

cie. OR, 20 

september 2017

2017-

09/109

Aansluiting A9 Voor het eind van het jaar komt het beeldkwaliteitsplan A9 

naar de commissie OR.

Het onderwerp staat geagendeerd in de cie. OR op 19 september 2018. Dellemijn Afgehandeld

cie. OR, 13 

september 2017

2017-

09/106

Voortgangs- en financiele 

rapportage projecten 1e 

halfjaar 2017

Ph vertelt dat de verkeersstudie Vennewatersweg in het 4e 

kwartaal ter besluitvorming komt. 

Binnen de verkeersstudie zijn tot op heden 15 varianten onderzocht. Op 11 

september 2018 staat een informatieavond over dit onderwerp gepland. In de 

cie OR op 19 september 2018 staat het onderwerp geagendeerd. De planning 

is dat de gemeenteraad op 8 oktober 2018een besluit neemt over dit 

onderwerp.

Opdam 08-10-2018

cie. OR, 13 

september 2017

2017-

09/105

Voortgangs- en financiele 

rapportage projecten 1e 

halfjaar 2017

2. Ph komt terug op de stand van zaken van een eerdere 

toezegging over de beplanting bij Nieuw Varne. 3. Ph zegt toe 

na te denken over hoe de situatie tav bestemmingsplan 

Zandzoom verduidelijkt kan worden. 4. Ph komt terug op de 

discussie of de rentelasten wel of niet een rol spelen.

2. De groenstrook tussen de Zeeweg en Nieuw Varne is nog niet volgroeid. 

Afgelopen winter is er een extra boom geplaatst. Vorig jaar is bosplantsoen 

geplant. Dit zal ervoor zorgen dat de groenstrook de komende jaren dicht 

groeit. 3. De mogelijkheden om de situatie voor het bestemmingsplan 

Zandzoom te verbeteren worden onderzocht. Aan het nieuwe 

bestemmingsplan wordt gewerkt. Vooruitlopend hierop vindt intensief overleg 

plaats met de eigenaren en initiatiefnemers in het gebied Zandzoom. 4. Hier is 

schriftelijk op gereageerd nav de raadsinformatieavond over de 

programmabegroting 2018.  Voorgesteld wordt punt 3 te koppelen aan 

Zandzoom.  

Dellemijn 2. afgehandeld 3. 

naar 2016-10/64. 

4. afgehandeld.

Raad, 12 juni 

2017  Cie. OR, 17 

mei 2017

2017-06/95  

2017-05/92

Nota kostenverhaal / nota 

bestemmingsreserves

Ph Dellemijn zal schriftelijk aangeven hoe de planning luidt 

van de Nieuwe Nota Kostenverhaal en de nieuwe Nota 

Bestemmingsreserves

De planning van de Nota Kostenverhaal is afhankelijk van de besluitvorming 

omtrent het verkeersplan en van de aanpassing van de Vennewatersweg. De 

toerekening van kosten van de infrastructurele voorzieningen -voor wat betreft 

de proportionaliteit- wordt berekend aan de hand van de verkeersbewegingen. 

De te hanteren verkeersbewegingen vloeien voort uit de keuzes die in het 

verkeersplan worden gemaakt. De kosten voor het aanpassen van de 

Vennewatersweg zullen worden meegenomen in de Nota Kostenverhaal. Deze 

kosten zijn pas definitief nadat de gemeenteraad hierover een besluit heeft 

genomen. Op dit moment is nog niet duidelijk wanneer besluitvorming over 

beide projecten zal plaatsvinden zodat nog geen schriftelijke planning kan 

worden gegeven.

Dellemijn

7-9-2018



Raad, 7 november 

2016

2016-11/73 Programmabegroting 2017 - 

Holle Kiezen

Ph gaat in gesprek over de zogenaamde Holle Kies aan de 

Zevenhuizerlaan. Als er zich een oplossing aandient, dan gaat 

het college daarmee aan de slag. Desnoods met externe 

inhuur.

1.  Er is interesse getoond door een initiatiefnemer om op dit perceel iets te 

realiseren. Wat dat precies is, is nog niet helemaal duidelijk en is afhankelijk 

van de uitkomst van een onderzoek naar parkeerdruk in de nabije omgeving. 

De planning is dat dit onderzoek wordt uitgevoerd in oktober 2018.

2. Zevenhuizerlaan 3/3a (voormalige supermarkt); Gesprek heeft 

plaatsgevonden met de eigenaar. De eigenaar wil niet verkopen aan de 

gemeente. Op verzoek van de eigenaar heeft een tweede gesprek 

plaatsgevonden met de burgemeester om het vertrouwen te herstellen. Er zal 

nu een plan moeten worden opgesteld om de kraak te beëindigen en een 

nieuwe invulling voor de gronden te realiseren. 

5. Locatie Rehoboth (Holleweg); De ontwikkelaar Ballast Nedam heeft een 

nieuw plan gemaakt voor in totaal acht woningen. BN treft voorbereidingen 

voor het opstellen van een postzegelbestemmingsplan dat t.z.t. ter kennis van 

de commissie OR zal worden gebracht. BN heeft tot op heden nog geen 

verdere informatie verstrekt.

6. Hoek Kennemerstraatweg / Heilooër Tolweg; Geen prioriteit. De locatie zal 

deel gaan uitmaken van het nieuwe bestemmingsplan Landelijk Gebied. 

7. Winkelrij Raadhuisweg; Twee panden staan leeg.. De problematiek van 

leegstand zal in breder perspectief voor de omgeving ’t Loo worden opgepakt.

Opdam

Raad, 3 oktober 

2016

2016-10/64 Zandzoom 1. Ph zegt toe dat het exploitatieplan en de grondexploitatie 

naar de raad komen zodra beschikbaar. De raad zit dan aan 

het stuur als het gaat om woningcategorisering in het 

plangebied. 2. Ph zegt toe te kijken naar de wens van de raad 

om het aantal woningen te verhogen.

1. Ontwerpexploitatieplan wordt gelijktijdig met het ontwerpbestemmingsplan 

aan de cie. OR aangeboden, de grondexploitatie volgt daarna. 2. Zowel in de 

besprekingen met het Regionaal Actie Programma als in de stuurgroep 

Nieuwe Strandwal worden de woningaantallen aan de orde gesteld. De 

portefeuillehouder heeft verzocht meer woningen te mogen bouwen in 

Zandzoom maar daar vooralsnog een negatief antwoord op gekregen. De 

verhoging van het aantal woningen wordt opnieuw in de regio en de provincie 

aan de orde gesteld. De gemeente participeert tevens in een initiatief van 

regiogemeenten, ondersteund door het Ontwikkelingsbedrijf NHN om een 

hoger aantal woningen te bepleiten.

Dellemijn

Raad, 3 oktober 

2016

2016-10/62 Bestemmingsplan Landelijk 

Gebied

Ph zegt toe met een planning te komen over het 

bestemmingsplan Landelijk Gebied.

 In samenspraak met het stedenbouwkundig bureau wordt het plan van 

aanpak aangepast en zal een nieuwe planning worden gemaakt. U zult 

hierover binnenkort worden geïnformeerd. Het ligt in het voornemen om in de 

loop van dit jaar met de herziening van dit bestemmingsplan daadwerkelijk te 

starten.

Opdam

7-9-2018


